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Rada školy je ustanovená podľa § 24 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe 
v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 
neskorších predpisov. Podľa daného zákona je rada školy iniciatívny a poradný orgán, ktorého 
poslaním je vyjadrovať a presadzovať verejné záujmy, záujmy žiakov, rodičov 
a zamestnancov školy v oblasti výchovy a vzdelávania. Zároveň má rada školy plniť funkciu 
verejnej kontroly.  

Rada školy pri Základnej škole s materskou školou v Čečejovciach má 11 členov. 
V priebehu roka 2021 došlo k zmenám v zložení rady školy, dňa 26.4.2021 Mgr. Katarínu 
Hegedűsovú (bývalú predsedníčku RŠ) nahradila novozvolená predsedníčka Mgr. Helena 
Poláková. Po ukončení volebného obdobia sa uskutočnili voľby nových členov RŠ a  dňa 14. 
10. 2021 sa uskutočnila ustanovujúca schôdzaRŠ, kde bol za predsedu RŠ zvolený Ing. 
Marcel Hintoš.  

 Členmi RŠ k 31. 12. 2021 boli: 

 Zvolení zástupcovia pedagogických zamestnancov školy: 
Mgr. Helena Poláková 
Alžbeta Zabó 
 

 Zvolení zástupcovia za nepedagogických zamestnancov školy: 
Henrieta Dienesová 

 Zvolení zástupcovia za rodičov žiakov školy: 
Mgr. Lucia Fazekašová 
Simona Feterik Lukáčová 
Gabriela Kapitánová 
Iveta Sopčáková 
 

 Delegovaní zástupcovia zriaďovateľa školy: 
Mgr. Ladislav Dringuš 
Ing. Marcel Hintoš 
Ing. Jozef Juhás 
Ing. Roland Pelegrin 

 
Členov na zasadnutia zvoláva predseda RŠ pozvánkou i mailom. Dôvodom 

neprítomnosti členov RŠ bola práceneschopnosť, alebo neodkladná záležitosť člena RŠ. 
Neúčasť bola vo všetkých prípadoch ospravedlnená. Na každom zasadnutí RŠ bola prítomná 
riaditeľka školy, ktorá predkladala správy a informácie podľa požiadaviek RŠ. 

 
 V roku 2021 zasadala rada školy celkovo štyrikrát.  

1. zasadnutie rady školy sa uskutočnilo dňa 26. 4. 2021  

 Prebehla tajná, všeobecná a rovná voľba predsedu RŠ.  Zvolenou predsedníčkou sa 
stala Mgr. Helena Poláková so ziskom 6 hlasov. 

 Na tomto zasadnutí podpredseda rady školy RŠ, Mgr. Ladislav Dringuš predniesol 
„ Výročnú správu o činnosti rady školy za rok 2020 „ a zhodnotil činnosť rady 
školy, ktorá bola značne obmedzená z dôvodu celosvetovej pandémie 
koronavírusu COVID-19. Rada školy pri ZŠ s MŠ v Čečejovciach mala 11 členov 
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a počas kalendárneho roka 2020 sa uskutočnilojedno zasadnutie. Predložená 
podrobná výročná správa je súčasťou dokumentácie RŠ. 

 Riaditeľka školy RNDr. Žaneta Takáčová predniesla Správu o výchovno-
vzdelávacích výsledkoch ZŠ s MŠ Čečejovce za školský rok  2019/2020. Počas 
školského roka 2019/2020 bolo prerušené vyučovanie z dôvodu pandémie. 
Vyučovanie prebiehalo prezenčne aj dištančne. 

 V ďalšom bode programu zasadnutia riaditeľka školy RNDr. Žaneta Takáčová 
prečítala správu Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov ZŠ s MŠ 
Čečejovce za I. polrok školského roka 2020/2021. Aj v tomto polroku bolo 
vyučovanie prerušené. Pani riaditeľka informovala o spôsobe klasifikácie za prvý 
polrok - uvedené v správe. 

 Riaditeľka školy informovala o prezenčnej a dištančnej forme vyučovania počas 
školského roka 2020/2021. Dištančné vzdelávanie prebiehalo online cez aplikáciu 
MS TEAMS. Každý žiak aj učiteľ dostal prístup k OFFICE 365, čo značne 
uľahčilo učenie a komunikáciu medzi učiteľmi, žiakmi a rodičmi. 

 V diskusii J. Juhás, sa informoval o septiku a náučnom chodníku v školskom areáli 
a jeho stave. Odpovedala riaditeľka školy. Septik je potrebné ťahať často, čo je 
finančne náročné. Náučný chodník v školskej záhrade – projekt bol ukončený. 
Škola udržiava objekt, stará sa o úpravu počas vyučovacích hodín, resp. brigáda 
učiteľov na úpravu areálu školy.  
 

2. zasadnutie rady školy sa uskutočnilo dňa 28. 6. 2021 

 Zasadnutie otvorila predsedníčka rady školy Mgr. Helena Poláková. 
 Riaditeľka školy RNDr. Žaneta Takáčová informovala členov rady školy o 

kritériách a spôsobe hodnotenia výsledkov v jednotlivých predmetoch v čase 
mimoriadnej situácie spôsobenej prerušením vyučovania v školách v školskom 
roku 2020/2021. Na základe usmernenia MŠVVaŠ SR a po konzultácii s 
pedagogickou radou rozhodla, že na druhom stupni predmety telesná a športová 
výchova, výtvarná výchova, hudobná výchova, pracovné vyučovanie, informatika, 
technika, svet práce, náboženská výchova a etická výchova sa nebudú klasifikovať 
a na vysvedčení bude hodnotenie „absolvoval/absolvovala“. Na prvom stupni 
ETV/NBV nebola klasifikovaná. 

 Riaditeľka školy RNDr. Žaneta Takáčová informovala členov rady školy, že 
vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov ZŠ s MŠ Čečejovce za II. polrok 
školského roka 2020/2021 bude prezentovať až v septembri 2021.  

 Riaditeľka školy informovala o plnení plánu práce školy v školskom roku 
2020/2021. Po prerušení vyučovania z dôvodu pandémie COVID-19 sa nemohli 
zrealizovať všetky akcie a aktivity, ktoré boli naplánované. Počas tohto obdobia 
pedagógovia školy realizovali dištančné vzdelávanie cez MS TEAMS, ktorý je 
súčasťou balíka OFFICE 365, ku ktorému dostali všetci žiaci prístup. 

 Riaditeľka školy informovala o rozpočte na rok  2021 o originálnych aj 
prenesených kompetenciách. K rozpočtu neboli pripomienky ani otázky. 

 Riaditeľka školy informovala členov RŠ o organizácii školského roka 2021/2022, 
počtu zapísaných detí do ZŠ a MŠ.  

 V rámci diskusie informovala riaditeľka školy, že sa na školskom dvore bude robiť 
ihrisko pre školský klub. Financovať  ho bude obec a realizovať obecná stavebná 
firma. 
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3. zasadnutie rady školy sa uskutočnilo dňa 14. 10. 2021 

 Zasadnutie otvorila riaditeľka školy RNDr. Žaneta Takáčová, privítala 
novozvolených aj staronových členov RŠ. 

 Prebehla tajná, všeobecná a rovná voľba predsedu Rady školy. Zvoleným 
predsedom rady školy sa stal Ing. Marcel Hintoš so ziskom 6 hlasov. Následne 
novozvolený predseda Rady školy, Ing. Marcel Hintoš, poďakoval členom za 
zvolenie a menoval za podpredsedu RŠ Mgr. Ladislava Dringuša. 

 
4. zasadnutie rady školy sa uskutočnilo dňa 25. 10. 2021 

 Predseda RŠ Ing. Marcel Hintoš oboznámil prítomných členov s novým štatútom 
Rady školy na obdobie rokov 2021 – 2025, zároveň predseda RŠ upozornil na 
jednotlivé zmeny a doplnené informácie voči pôvodnému štatútu. Členovia RŠ 
nemali k predloženému návrhu žiadne pripomienky. 

 Predseda RŠ predstavil prítomným členom plán zasadnutí rady školy  v školskom 
roku 2021/2022 s jednotlivým obsahom. Plánované sú tri stretnutia rady školy a to 
na október 2021, február a jún 2022.  Podľa potreby sa členovia rady školy stretnú 
aj mimo stanoveného plánu. 

 Riaditeľka školy RNDr. Žaneta Takáčová predniesla hodnotiacu správu 
o výchovno-vzdelávacej činnosti školy za školský rok 2020/2021. 

 Riaditeľka školy informovala členov rady školy o pláne práce školy v školskom 
roku 2021/2022. 

 V diskusii p. Sopčáková navrhla vybudovať na chodbách skrinky na prezliekanie 
pre jednotlivých žiakov miesto existujúcich stojanov. Riaditeľka školy 
argumentovala, že to z priestorových možností nie je možné. 
Pani Feterik Lukáčová sa zaujímala o možnosti zavedenia aplikácie EduPage kde 
riaditeľka školy reagovala, že daná aplikácia je v riešení.  
Mgr. Dringuš poukázal na potrebu kamerového systému, riaditeľka školy  
reagovala, že to bude riešené v najbližšom rozpočte školy spolupráci s obcou. 
Pani riaditeľka RNDr. Žaneta Takáčová bola požiadaná o aktualizovanie 
informácií pre verejnosť na webovej stránky školy. 

 
Záverečné zhodnotenie činnosti rady školy: 

V roku 2021 rada školy realizovala svoje aktivity v spolupráci s vedením 
školy, so zriaďovateľom a v úzkej spolupráci s rodičmi žiakov ako aj so 
zamestnancami školy. Rada školy nemusela v danom roku riešiť žiadne sťažnosti, 
podnety a žiadosti.  

Zasadnutia boli vždy uznášaniaschopné. Materiály, ktoré predkladalo vedenie 
školy boli pripravené načas. Zo všetkých zasadnutí sú vyhotovené zápisnice, ktoré 
spolu s prezenčnými listinami a ostatnými dokumentmi RŠ sú dostupné k nahliadnutiu 
v spise RŠ u predsedu RŠ. 

  
V Čečejovciach, dňa  03. 03. 2022. 
  
Predložené na zasadnutí Rady školy dňa 10. marca 2022. 
                                                                                                     

Ing. Marcel Hintoš 

                                                                                              predseda rady školy 


